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1. Vantaan kaupunki etsii osallistujia vammaispalveluiden asiakasraatiin. Osallistujat voivat olla 
palveluiden käyttäjiä tai henkilöitä, jotka auttavat läheisiään asioiden hoidossa palvelujen 
verkossa. Asiakasraatilainen esimerkiksi toimii esilukijana mahdollisille käsikirjoille, asiakaskirjeille
ja muille viestintämateriaaleille liittyen vammaispalveluihin. Asiakasraatilainen antaa niihin 
liittyen palautetta tekstin sisältöön ja selkeyteen liittyen. 

Ilmoittautuminen asiakasraatiin vammaisneuvonnan kautta, joko puhelimitse 09-839 24628 tai 
sähköpostilla vammaisneuvonta@vantaa.f. 

2. Henkilökohtaisen avun paraati Helsingissä 11.6, lähtö Kampin Narinkkatorilla klo 14. Tapahtuman 
järjestävät: Assistentti.info, Heta – Henkilökohtaisten Avustajien Työnantajien Liitto ry, Helsingin 
Invalidien Yhdistys ry, Invalidiliitto ry, Julkisten ja hyvinvointialojen liitto JHL ry, 
Kehitysvammaisten Palvelusäätiö sr, Näkövammaisten liitto ry sekä Helsingin ja Uudenmaan 
Näkövammaiset ry

3. Vammaisneuvosto ilmoitettu näytteilleasettajaksi Vantaan järjestörinki ry:n järjestämille 
hyvinvointimessuille lauantaina 12.10.2019 klo 10-16. Messut järjestetään Energia Areenalla 
Myyrmäessä (Rajatorpantie 23, 01600 Vantaa).

4. Vammaisneuvoston sihteeri tavannut muiden kaupunkien vammaisneuvostojen sihteereitä 
13.05.2019 Helsingissä.

Kokouksessa lisätyt asiakohdat:

5. Kokouksessa vierailemassa syksyllä vammaisneuvostossa aloittavat uudet jäsenet Pia Karasjärvi 
Vantaan autismin kirjo ry:stä ja Marko Airaksela Uudenmaan AVH-yhdistys ry:stä.

6. Vanhus- ja vammaispalvelujen vs. johtaja Minna Lahnalampi-Lahtinen kertoi, että sosiaali- ja 
terveyspalveluissa käyttöön otettu Apotti-järjestelmä on ollut käytössä nyt muutaman viikon ja 
hidastanut jonkin verran palvelua, mutta toiminut huomattavan hyvin. Apotti otetaan käyttöön 
syksyllä myös vammaispalveluissa, ja silloin siitä pyydetään esittely vammaisneuvostoon.

7. Koillis-Vantaan uuteen uimahalliin liittyen: vammaisneuvoston päästävä mukaan suunnitteluun. 
Etenkin perhepukuhuoneet ovat hyvin tärkeitä. Vammaisneuvoston maankäytön, rakentamisen ja
ympäristön toimialan edustaja, hankesuunnittelupäällikkö Ifa Kytösaho, kertoi että uimahallista 
aletaan syksyllä tehdä tarveselvitystä, ja että johonkin vammaisneuvoston kokoukseen voitaisiin 
ottaa asia syksyllä käsiteltäväksi.

8. Koulujen iltakäyttäjien tulisi voida käyttää liikuntaesteisten WC-tiloja sekä mielellään myös 
hissejä. Nämä ovat usein joko lukittuina tai toimivat varastoina. Vammaisneuvoston 
sivistystoimen toimialaedustaja, opetustoimen suunnittelija Minna Salmi, kertoi että aiheesta on 
käyty keskustelua sivistystoimen tulosyksikön johdon kanssa, ja että tilanne toivottavasti muuttuu
paremmaksi.
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9. Vammaisneuvoston puheenjohtaja Kari Ali-Yrkkö kiitti kaikkia kuluneesta toimikaudesta ja toivotti 
syksyllä aloittavat uudet jäsenet tervetulleiksi.

Seuraava kokous 28.08.2019 (alustava)

Esitys:
Merkitään tiedoksi.

Päätös:
Hyväksyttiin esitys.


